



## Referat styremøte NOP-Vatne 13/09-17

Dato, tid og sted	05/12-17 – 18:15 – Svartemyr
Tilstede	Frode Eiane, S.O. Hagbø, Alan McGilvray, Åsbjørn Idland, Britt Helen Torkildsen, Geir Martin Alvestad
Forfall	Ronny Lilleland, Kristen Robertsen, Tom Hetlevik, Torstein Torstrup, Bjørn Birkeland

**NOTE:** Det oppfordres til å lese referatet i forkant av styremøter for å slippe å ha en fullstendig gjennomgang av referatet hver gang, da dette er en tidstyv. Åsbjørn Idland må få tilsendt referat på vanlig post.

### 1. Innkalling

Sak nr.	Innhold/beskrivelse/sak	Ansvarlig/aksjon	Tidsfrist
1.1	Anmerkninger på innkalling?	ingen	N/A
1.2	Valg av ordstyrer	S.O Hagbø	N/A
1.3	Valg av referent	Trond Eriksen	05.11-17

### 2. Saker

Sak nr.	Dato oppdatert	Saksopplysninger/beskrivelse	Ansvarlig for aksjon	Tidsfrist	Utført Ja/nei
2.1	13/9-17	Erik Andre vil bli bedt om å ta over sikkerhetskurs. S.O.Hagbø videreformidler	S.O.Hagbø	30/09-17	ja
	05/12-17	Han har sagt ja. Har også spurt om Ståle Rørvig.	Erik Andre	01/04-18	
2.2	13/9-17	Kriterier for adgangskort, kortet må brukes for å ikke deaktiveres. Det må henges opp informasjon til medlemmene	Trond	30/09-17	
	05/12-17	Har fått epost fra Sandsbråten om å bekrefte at de kort skal være aktive for 2018. Trond skal sende svar. Ber om at Ronny leverer inn kort slik at vi kan bruke det til andre.	Trond	20/12-17	
2.3	13/9-17	Mangler varamedlem til valgkomite,	Bjørn Birkeland		
	05/12-17	intet nytt	Bjørn Birkeland		
2.4	13/9-17	Vipps er nesten fullført, mangler en siste registrering fra Kristen, Trond skal hjelpe med dette.	Trond	30/09-17	JA
	05/12-17	Ferdig, punkt stenges			info
2.5	13/9-17	Medaljebeholdning pr. i dag: 0 gull, 35 sølv, 36 bronse. Vedtak på å bestille følgende antall	Alan McGilvray	30/09-17	Ja



		medaljer: 100 gull, 80 sølv og 50 bronse, til en sum av 12.187,50 inkl. mva. + frakt.			
	05/12-17	Allan har mottatt nye medaljer. Stenges			info
2.6	13/9-17	Trond skal sjekke om vedtektsendringene er registrert sentralt.	Trond	12/12-17	
	05/12-17	Ikke utført, fått purre mail fra sentralt	Trond		
2.7	13/9-17	Referat fra vaktmøte skal legges inn på hjemmesiden. Trond følger opp.	Trond	12/12-17	JA
	05/12-17	utført			info
2.8	13/9-17	Brukermanual for vendeanlegget bør lages. Ikke delegert enda.	Frode Eiane	12/12-17	
	05/12-17	Avvent med tanke på nytt system som kommer, stenges			info
2.9	13/9-17	Nytt IT system er laget av Trond, systemet oppfylder Hagbøs strenge brukervennlighetskrav	Trond	12/12-17	
	05/12-17	Innført, lukkes			info
2.10	13/9-17	Dugnadspunkt: Legge opp strøm til skivene sammen med drenering.	Trond	12/12-17	
	05/12-17	Har snakket med Bjørsvik, må levere inn detaljerte planer på hva vi ønsker utført.			
2.11	13/9-17	Dugnadspunkt: Fikse vifte på toalett.	Bjørn Birkeland	12/12-17	
	05/12-17	intet nytt			
2.12	13/9-17	Dugnadspunkt: Flytte lamper fra standplassleder buen til skivebu.	Bjørn Birkeland	12/12-17	
	05/12-17	intet nytt			
2.13	13/9-17	Dugnadspunkt: Punkt som overføres til neste år: Kle om toalett.	S.O.Hagbø	12/12-18	
	05/12-17	intet nytt			
2.14	13/9-17	Det er behov for en reserve til styring av vendeanlegget. Åsbjørn Idland tar kontakt med Asbjørn Fuglestad for å finne ut hvordan vi skal få tak i en reserve boks til styring av vendeanlegg.	Åsbjørn Idland	12/12-17	
	05/12-17	Bestilt, inngått kontrakt, forskuddsbetalt.			
2.15	13/9-17	Styret vedtar at junior (under 16 år) skal betale halv startkontingent. Dette må oppdateres i statuttet eller nettside.	Trond	12/12-17	
	05/12-17	Oppdatert på stevnepåmelding på klubb admin			
2.16	13/9-17	Etter en gjennomgang av medlemskaps typer kommer styret frem til følgende regler for familiemedlemskap: Familiemedlemskap er tilgjengelig for de tilfeller et fullt betalende medlem har flere i sin husstand som er	Trond	12/12-17	



		medlemmer. Kriteriene er som følger; samme husstand, evt. Under 18 år. Dette må oppdateres i statuttet eller nettside.			
	05/12-17	Oppdatert på nettsiden			
2.17	13/9-17	Medlem har søkt om støtte til startkontingent til internasjonalt stevne. Styret vedtar at vi kan støtte startkontingent inntil 500 kr. Tilbakemelding gis av trond	Trond	12/12-17	
	05/12-17	Tilbakemelding gitt			info
2.18	13/9-17	Det er behov for bekreftelse i anledning stevne-hjelp. Det blir lagt inn i sms som sendes ut i forkant av stevne at deltagelse må bekreftes til Hagbø. Dette må presiseres ved neste innkalling.	S.O.Hagbø og Trond	12/12-17	
	05/12-17	under utarbeidelse			
2.19	13/9-17	Dommer sertifikat er i ferd med å løpe ut. Disse må oppdateres før utløp eller tas på nytt til neste år. Følgende personer må oppdatere dommerkurs: Hagbø, Britt Helen, Bjørn, Trond og Ronny.	S.O.Hagbø og Trond	12/12-17	
	05/12-17	Internkurs holdt, Ronny forhindret.			info
2.20	13/9-17	Hagbø bestiller 5 nye reglementer, ref pkt 2.18.	S.O.Hagbø	12/12-17	
	05/12-17	disse har vi fått			info
2.21	13/9-17	Josef har tilbudt seg å lage nye notatbrett til stevnebruk. Frode skal følge opp.	Frode Eiane	12/12-17	
	05/12-17	Har opprettet dialog med Josef.	Josef, Allan, Bjørn		
2.22	13/9-17	Alan lager tomflaske-skilt	Alan McGilvray	12/12-17	
	05/12-17	Utført			info
2.23	13/9-17	Per Helliesen har forsøkt å få tak i buffere til klubb-våpnene. Produsent og forhandler er dårlig på kundebehandling.	Per Helliesen	12/12-17	
	05/12-17	Har fått tak i 5 stk, men har ikke fått alle. Økte bestilling med 10 stk.			
2.24	13/9-17	Det er en utfordring at kontingenten ikke kommer inn når regningen blir sendt ut på e-post. Det forsøkes med en purring på e-post, før det sendes ut brev til eventuelle etternølere.	K. Robertsen	12/12-17	
	05/12-17	Forslag om at kontingentinnkreving for 2018 gjøres via klubb admin funksjon i stedet for manuelt via Robertsen. Styret enig.	Robertsen, Trond Alvestad		
2.25	13/9-17	Vi har ikke mottatt siste utbetaling fra skraphandler.	Frode Eiane	12/12-17	



	05/12-17	OK, penger kommet inn ca 11.000			info
2.26	13/9-17	Ronny har varslet at han trapper ned en periode ifm sykdom i familie. Ronny oppdaterer videre.	Ronny	12/12-17	
	05/12-17	Må be om kortet slik at vi kan gi til andre mer aktive.	Trond		
2.27	05/12-17	Oppdatere våpenkoffert utlånserklæring	Trond		
2.28	05/12-17	Registrering av nye medlemmer, vi legger link til min idrett slik at de melder seg inn der. Legges på nettsiden	Trond Alvestad		
2.29	05/12-17	Årsmøte 20/2, dvs innkalling senest 22 januar.	Trond		
2.30	05/12-17	Ny vaktliste sendes ut. Vakt legges på kalender, pluss sms varsling	Trond		
2.31	05/12-17	Aktivitets statistikk må lages til hagbø før årsmøte	Trond		
2.32	05/12-17	Oversikt nye og avsluttet medlemmer oversikt til Hagbø	Alvestad		
2.33	05/12-17	Kandidater for dugnad premiering lages av hagbø	Hagbø		
2.34	05/12-17	Milepæler oversikt: Stevne Søknader 1.sept; Momskompensasjon, sjekk tidsfrist; når nye aktiviteter kreves må det legges inn påminnelse for neste år,	Trond		
2.35	05/12-17	Datoer for styremøter 2018, 4 møter minimum.	Hagbø		
2.36	05/12-17	Hagbø endret i klubb admin, tatt vekk som daglig leder funksjon.			info
2.37	05/12-17	Referat fra admin møte 21/11-17 må skrives og lastes opp på hjemmeside.	Hagbø Trond		
2.38	05/12-17	Inventarliste må oppdateres	Hagbø		
2.39					

Møtedatoer	Type møte	Klokke	Sted
13/02-18	Styremøte	18:00	Svartemyr
20/02-18	Årsmøte	18:00	Svartemyr
10/04-18	Styremøte	18:00	Svartemyr
11/09-18	Styremøte	18:00	Svartemyr
04/12-18	Styremøte	18:00	Svartemyr